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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 11 februarie  2019, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
        La orele 14,00 domnul Constantin Dan Manu, preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 28, fiind absenţi motivat doamna vicepreședinte 
Brătulescu Simona Mihaela şi domnii consilieri judeţeni Bulf Cornel Cătălin, 
Drăguțoiu Dan, Mărășoiu Dorin, Miuțescu Gheorghe, Tudor Mihail și Vasilescu 
Victor Gabriel, deci şedinţa este statutară.   

  La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului 
Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al 
unităţilor subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia 
Juridică Administraţie Publică Locală,  dna Marioara Micu, manager Spitalul de 
Pneumoftiziologie Leordeni,  dna Brojboiu Mihaela-Ecaterina, medic Spitalul 
Spitalul de Pneumoftiziologie Leordeni, dl Ivaşcu Sorin, director executiv 
Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dna Roxana 
Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dl 
Stoicea Alin, director Direcția Tehnică, dl Nedelescu Constantin, consilier 
Președinte, dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Judetean Argeș. 
 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua! Vă mulțumesc pentru 
participarea la această ședință extraordinară. Avem două proiecte pe ordinea de 
zi. Primul este despre validarea rezultatului concursului pentru ocuparea funcției 
de şef laborator analize medicale din cadrul Spitalului de Pneumoftiziologie 
Leordeni și al doilea proiect de hotărâre privind aprobarea „Listei Provizorii de 
İnvestiţii Publice” pentru anul 2019. Procedural, așa cum am făcut în fiecare an, 
trebuie să dăm o listă la Administrația Finanțelor Publice cu obiectivele pe care 
le avem. Supun la vot ordinea de zi? Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
 
 

- I  - 
 

  Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
validarea rezultatului concursului pentru ocuparea funcției de şef laborator 



2 

 

analize medicale din cadrul Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
 
           Felicitări, doamna doctor! Succes! Întrebări? Comentarii? Vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru? Dacă se abține cineva? Dacă este cineva împotrivă? 
Vă mulțumesc. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 31. 

 
 

- II  - 
 

   Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea „Listei Provizorii de İnvestiţii Publice” pentru anul 2019 - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
   
           Poftiți! 

 
Domnul consilier județean Nae Eugen – Domnule președinte, grupul PNL 
dorește să vină cu un amendament la acest proiect. Am dori reabilitarea a trei 
drumuri județene și anume DJ 508 Cătesca – Furduiește – Teiu – Uda cu o 
lungime de 17 km și o investiție de 5,5 mil euro. Al doilea drum ar fi DJ 679T 
de la Bîrla – Malu, merge prin Ungheni – Recea – Negrași – Mozacu, lim. jud. 
Dâmbovița cu o lungime de 41,9 km, am vazut că s – au asfaltat 2 km la 
Negrași, cu o investiție de 13 mil euro, iar al treilea drum este DJ 735 
Câmpulung – Bughea de Sus - Albești – Cândești, o lungime de 11,6 km și o 
investiție de 3,8 mil de euro. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Cât ar însemna? Vreo 30 milioane de 
euro? Niciodată județul nostru n-a avut o asemenea sumă pe care să o poată 
folosi pentru DJ-uri. Dar, în 2019 vom întreține, vom repara tot ce se poate, 
condiționat de anul bugetar, în așa fel încât să facem un echilibru cât de poate de 
realist la nivelul județului. Nu avem cum să nu ținem cont de marile proiecte. 
Luna trecută am votat o hotărâre în care am spus să lăsăm la Regie întreținerea, 
reparațiile, dând posibilitatea să ne adresăm în piață, la terți, pentru investiții 
având excedentul bugetar care ne permite și acest lucru îl vom discuta aici, cu 
toții, după ce iese bugetul, vom vedea ce putem face pe fiecare DJ. Eu propun să 
votăm ce este pe această listă provizorie. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Întrebări? Vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc.  
 
 
           Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 32 
 

 Dl consilier județean Postelnicescu Marius Dorel nu a votat deoarece a 
sosit în sala de ședințe după ce proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea 
de zi au fost supuse la vot. 

           Şedinţa s-a încheiat la ora 14:10.    

 

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

 Constantin Dan MANU 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  

                        Dima Eduard Ștefan_______________ 


